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ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ  

ΠΡΟΣ ΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ ΥΠΟΔΟΜΩΝ & ΜΕΤΑΦΟΡΩΝ 

 

Θέμα: Ανάπλαση του ρέματος Εσχατιάς  

Επί σειρά ετών οι κάτοικοι του Ιλίου, των Αγίων Αναργύρων και του Καματερού περιμένουν εναγωνίως 

την ανάπλαση του ρέματος της Εσχατιάς, ενός έργου ζωτικής σημασίας για την καθημερινότητα των 

κατοίκων της περιοχής. Η ελεύθερη πρόσβαση, η χρήση και η απόλαυση του δημοσίου χώρου είναι γενικώς 

δικαίωμα κάθε πολίτη, ωστόσο οι κάτοικοι των περιοχών αυτών αντί να απολαμβάνουν έναν αξιοπρεπή 

χώρο πρασίνου, έρχονται καθημερινά αντιμέτωποι με στοίβες από μπάζα και χώματα. Ιδιαίτερή δε 

ανησυχία προκαλεί το γεγονός ότι η περιοχή έχει μετατραπεί σε εστία μόλυνσης και παραβατικότητας. Από 

τα ανωτέρω είναι σαφές ότι η ανάπλαση του ρέματος της Εσχατιάς καθίσταται επιτακτική ανάγκη και 

οποιαδήποτε καθυστέρηση στην υλοποίηση του έργου υποβαθμίζει την ποιότητα ζωής των κατοίκων.  

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  

1. Ποιες είναι οι αιτίες οι οποίες καθυστερούν την εξέλιξη του έργου ανάπλασης του ρέματος Εσχατιάς;  

2. Πότε αναμένει το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών να γίνει η δημοπράτηση του εν λόγω έργου και 

πότε η ολοκλήρωσή του;  
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